



## 汉语进修生项目

## Chinese Language Program

西南政法大学汉语进修项目面向全球招收热爱汉语言的国际学生。国际学生入学后在西南政法大学国际教育学院全日制学习汉语。项目开设初级、中级和高级汉语课程，实行小班授课。通过汉语能力入学测试的学生进入相应班级学习，每个班级约有 15-25 名学生。通常一学期每周有 14-20 课时，共 17 周。

主要课程包括：综合汉语、汉语口语、汉语听力、汉语写作、汉语阅读、中国文化、HSK 培训等。学生可根据自身兴趣选择一到两门选修课程，如中国书法、中国武术等。

为帮助学生更深入地了解中国和重庆的历史和文化，西南政法大学为项目学生每学期安排文化体验活动。

学生学习期满后 will 获颁进修证书和成绩单。汉语进修项目学生在校学习期限通常为一学期，可以视情况申请延长，最长学习期限不超过 4 个学期。

The Chinese Language Program of Southwest University of Political Science and Law (SWUPL) is open to international students who love Chinese language. International students will study Chinese full-time in School of International Education, Southwest University of Political Science and Law. The program offers elementary, intermediate and advanced Chinese courses, with small class teaching. Students who have passed the Chinese language proficiency entrance test will enter the corresponding classes, and each class has about 15-25 students. Usually there are 14-20 class hours per week for one semester, with a total of 17 weeks.

The main courses include: Comprehensive Chinese, Oral Chinese, Chinese listening, Chinese writing, Chinese reading, Chinese culture, HSK training, etc. Students can choose one or two elective courses according to their own interests, such as Chinese calligraphy and Chinese martial arts.

To help students gain a deeper understanding of the history and culture of China and Chongqing, SWUPL arranges cultural experience activities for program students every semester.

Upon completion of the study, students will be awarded a certificate of training and a transcript. The study period of Chinese language program students is usually one semester, and they can apply for extension according to the situation. The maximum study period does not exceed 4 semesters.

### 申请时间 Time for Application

秋季学期：每年 3 月 1 日至 6 月 1 日  
春季学期：每年 10 月 20 日至 12 月 1 日

Autumn term: March 1st – June 1st every year  
Spring term: October 20th –December 1st every year

### 学习时间 Setting of Term

一学期或一学年。  
春季学期：通常每年 3 月-7 月（以当年度校历为准）  
秋季学期：通常每年 9 月-次年 1 月（以当年度校历为准）

Spring term: from March to July  
Autumn term: from September to January (refer to admission letter)  
For Academic Calendar, please clickhere : <https://sie.swupl.edu.cn/xysh/xzxl/index.htm>

### 奖学金 联系方式

### 申请条件 Application Criteria

- 1.具有高中以上或同等学历的外籍学生；
- 2.身体健康，品行端正，遵守法律、法规和西南政法大学的规章制度，遵守社会公德、尊重善良风俗；
- 3.年龄一般在 18-45 岁之间。

Applicants should,

- be foreign students with a senior high school or university diploma;
- be in good health, be virtuous, be willing to abide by the laws and decrees of China and the rules and regulations of SWUPL, and respect Chinese traditions, customs, and social morality;
- be no younger than 18 years old and no older than 45 years old.

## 申请方式 Application & Admission Procedures

登录西南政法大学国际学生网上报名系统（网址：<http://202.202.80.210:8088/#/>）进行网上申请，并按要求上传相关附件，报名成功后打印申请表并签字。

1.西南政法大学国际学生入学申请表（网上填写完成后可下载）；  
2.最高学历毕业证书。若申请人即将毕业或已就业，需同时提交就读学校出具的预毕业证明或就业单位出具的在职证明；

3.护照复印件首页；

4.《外国人体格检查表》复印件。英文填写。申请人应严格按照《外国人体格检查表》中要求的项目进行检查。缺项、未贴本人照片或照片上未盖骑缝章、无医师和医院签字盖章的《外国人体格检查表》无效。检查结果有效期为6个月；

（体检表下载网址：<http://studyin.swupl.edu.cn/Download/index.htm>）；

5.英文版无犯罪记录证明（最近六个月有效期内）；

6.家庭经济担保证明（银行存款证明或父母收入证明）；

7.如有 HSK 证书，请提交复印件；

注意：一经录取，入学报到时需携带所有材料原件。

Application should be ONLY done online through SWUPL “Online Application System”  
<http://202.202.80.210:8088/#/>

STEP 1: Register your account and activate it

STEP 2: Fill out the application and upload all required documents as follows

- A formal personal photo
- Copy of valid passport (the photo page)
- Copy of the final graduation certificate (if it is not in English or Chinese, please submit the English or Chinese translation). If the applicant is about to graduate or is already employed, he/she must also submit the pre-graduation certificate issued by the school, or the employment certificate issued by the employer.

- Physical examination record

(Download here: <http://studyin.swupl.edu.cn/Download/index.htm>)

The physical examination must cover all of the items listed in the Foreigner Physical Examination Form. Incomplete forms or forms without the signature of the attending physician, or the official stamp of the hospital, or a sealed photograph of the applicant are considered as invalid. Please carefully plan your physical examination schedule as the result is valid for only 6 months.

- Non-criminal record (within latest 6 months)

- Bank statement

- HSK certificate (if available)

STEP 3: Submit the application and note your application number

STEP 4: Check your admission status regularly

STEP 5: E-mail us to confirm the acceptance of admission to [swuplrecruitment@126.com](mailto:swuplrecruitment@126.com)

STEP 6: Receive originals of “Admission Letter” and “JW202” by post

STEP 7: Apply for VISA and send us your flight information to [swuplinternstu@126.com](mailto:swuplinternstu@126.com)

## 费用 Fees

学 费：12000 元人民币/年  
住宿费：四人间，2000 元人民币/人/年  
双人间，4000 元人民币/人/年

Tuition fee: 12,000RMB/year  
Accommodation fee: 2,000RMB/year/person (four-bed room)  
4,000RMB/year/person (two-bed room)

## 奖学金 Scholarship

对于在我校综合表现优异者，予以一定的奖学金奖励，奖励金额为 6000 元人民币/年，3000 元人民币/学期。

Students with outstanding comprehensive performance while studying at SWUPL will be awarded with SWUPL President Scholarship: 6,000RMB/year, or 3,000RMB/semester.  
Contact Information

## 联系方式 Contact Information

1. 联系地址：中国重庆市渝北区宝圣大道 301 号西南政法大学国际教育学院 6017 办公室，邮编 401120；
2. 电子邮箱：swuplrecruitment@126.com
3. 电话：+86-23-67258675

Address: Room 6017, School of International Education, No.301, Baosheng Road, Yubei District, Chongqing, 401120, P.R.China.

E-mail : swuplrecruitment@126.com

Phone Number: +86-23-67258675

